

SpLitt

Styrelsemöte 2020-01-28 16:15

Protokoll

28 Januari / KL. 16:15 / S305C

Ordförande: Erica Jonasson
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Olivia Darstedt

Ledamot: Norea Kolenda
Ledamot: Hanna Konnebäck
Ledamot: Erik Månsson
Ledamot: Maria Palm
Ledamot: Joel Randeblad

Formalia

F1 Möte öppnas

Ordförande öppnar mötet

F2 Val av mötesfunktionär:

sekreterare: Hanna

justerare: Norea

F3 Fastställa föredragslista

Dagordningen godkänd

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

Ordförande går igenom föregående protokoll.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Erik tar upp info från HUmsek. Pedagogiska priset. Sittning från kåren, förtroendevalda. Ont om platser. Det kommer bli svårare för studentombudet att fördela tiden. Examensarbetet letar folk för att hjälpa till med att organisera examen.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Joel har varit på ett nytt möte med SAMO. vi får beröm för våra fina ideér. Men projektet om psykisk ohälsa är fortfarande i en planeringsfas. Joel tycker vi ska ta upp ett HBTQ perspektiv, SAMO skulle kolla upp statistik. Ta upp idé med boktips om psykisk ohälsa. 7/2 programträff om hälsa på campus kl 11-12

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Olivia fått fakturan från Rouge.
Bokföring mallen är uppdaterad
Bjraget till skrivartävlingen

I5 Overaller

Hur går det?
Vi beställer själv overaller. Vi måste beställa över 35, vi kan beställa vita och färga till marknadsföringen eller skjuta upp marknadsföringen. Vi har börjat med design för märken. Beställer vi över 100 blir priset 895. 300 märken blir 2685 kr. Vi lägger upp beställningsformuläret efter folk har fått studiebidrag. 320 kostar en overall. Vi pratar om vad vi gör om folk vill ha men inte hinner beställa. Köpa egen och färga själv? Senare skulle vi kunna köpa ett lager med overaller. Eller köpa ni vita och färga dem. Vill vi sälja märken med en vinst? Vi diskuterar frågan.
Marknadsföringen, vi skulle kunna photoshopa säger Joel. Men att vi också ska använda oss av IG, FB och Cambro för att sprida ordet.

I6 Skrivartävling

Hur går det?
Olivia säger att vi har fått 1500 kr till tävlingen. Vi har fått ihop 13 500 kr till tävlingen. Erik ska skriva ut nya posters. Vi ska marknadsföra ett bättre första pris. En författare Elin Persson kommer till vårt prisutdelning och prata. Vi har inte fått in ett enda bidrag just nu men

hoppet brinner än. Vi förlänger tävlingen en vecka till 23. Erica ska hålla i samtalet med författaren.

17 Temafest

Hur går det?

7/2 på tryggheten. Reglerna är ändrade, vi måste ha städat allt innan kl 24 efter festen. Vi löser detta. Inga pappersdekorationer men kanske "gamla saker". Filmen skulle behöva komma ut snart. Budet på snacks, vi återkommer till detta.

18 Mottagning

Hur går det?

Formuläret om roller ligger ute nu, men ingen har anmält sig. Det var lite svårt att hitta, vi lägger ut den igen med en påminnelse. Line går igenom vår tidsplan.

Diskussion

D1 Kampanj för psykisk ohälsa

Vad vill vi göra från Splitts sida?

Boktips borde vi börja med snart, En gång i veckan. Under kampanjen en gång om dag. Skriva våra egna boktips, boktips utifrån olika högtider,årstider eller teama. Fika istället för EPP, skrivcirkalar. Dela inlägg från kåren på iG,FB. Sammanställa en lista med författare och verk som pratar om ohälsa -"Alla konstnärer behöver må dåligt". Kolla upp ted talk eller youtube video. Veckans dikt om Ohälsa.

D2 Fråga från skrivartävlingen

Skrivartävlingen får ordet

Budetfråga om skrivartävlingen

Inkomst:

Bidrag från hum-fack: 13500

Pengar från föregående år:1300

total: 14800 kr

Utgifter:

Tryck 75 st böcker: 4400

Arvode författare: 6500

hyra lokal: 700

tilltugg fest:500
tackgåvor:1000
pris till vinnare: 1100
-Presentkort och blommor

total: 14500

Beslut

B1 Kampanj för psykisk ohälsa

Vad vi vill göra plus projektgrupp
Flytta till nästa möte

B2 Inspelningsdag och rollfördelning för temafestens kampanjfilm

Hanna och Line är med! Torsdag eftermiddag.

Övrig fråga:

Fulsitning under våren, hur blir det med det? Vi behöver börja planera och boka lokal i så fall. Vi tänker på detta till nästa gång.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare: Hanna Konnebäck

Justerare: Norea Kolenda